



CVE PICKLEBALL CLUB

Mission, Vision, and Values

- **Mission Statement**

To foster a welcoming and inclusive environment where members of all skill levels can enjoy, improve, and promote the game of pickleball through recreational play, camaraderie, and community engagement.

- **Vision Statement**

To be a growing and dynamic pickleball community where fun, health and friendship come together, inspiring lifelong participation in the sport.

- **Core Values**

1. **Inclusivity & Community** – Everyone is welcome, regardless of skill level.
2. **Sportsmanship** – We play with integrity, respect, and fairness.
3. **Fun & Enjoyment** – The joy of playing and socializing is at the heart of our association.
4. **Health & Well-being** – We promote physical activity, security and an active lifestyle.
5. **Growth & Development** – We encourage members to improve their skills and knowledge of the game.

CLUB DE PICKLEBALL DE CVE

Mission, Vision et Valeurs

- **Énoncé de mission**

Favoriser un environnement accueillant et inclusif où les membres de tous les niveaux peuvent profiter du jeu de pickleball, s'améliorer et promouvoir ce sport à travers le jeu récréatif, la camaraderie et l'engagement communautaire.

- **Énoncé de vision**

Devenir une communauté dynamique et en croissance où le plaisir, la santé et l'amitié se rejoignent, inspirant une participation à vie au sport.

- **Valeurs fondamentales**

1. **Inclusivité et esprit communautaire** – Tout le monde est bienvenu, quel que soit son niveau de jeu.
 2. **Esprit sportif** – Nous jouons avec intégrité, respect et équité.
 3. **Plaisir et convivialité** – Le plaisir de jouer et de socialiser est au cœur de notre association.
 4. **Santé et bien-être** – Nous encourageons l'activité physique, la sécurité et un mode de vie actif.
 5. **Croissance et développement** – Nous encourageons les membres à améliorer leurs compétences et leurs connaissances du jeu.
-

*CVE Pickleball Club
Board of Directors*

*Deerfield Beach, Florida
October 6, 2025*